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Nitus Styrelsemöte 2024-12-17 

Kallade:  
Maria Ahlstedt Dyker upp runt 9.20   
Åsa Direnius Behöver avvika 9.55  

Joachim Kahlert  

Ida Lindh  

Gunilla Svensson  

Ylvali Winkler  
 

Anmält förhinder:   
Anneli Sahlin  

Birgitta Torgrimsson 

Urban Wickman 
  

Dag och datum: Tisdag 17 dec 2024  
  

Tid:09:00-11:00  
  

Plats: Via Zoom  

Via Zoom: Zoomlänk  
  

AGENDA  

1. Välkommen!  
  
2. Urban Wickman och Agne Berg.  Både Urban och Agne slutar sina 
uppdrag/ anställningar och kommer därför att avgå från styrelsen 
innan nästa årsstämma.  
  
3. Årets julhälsning + nyhetsbrev. Nyhetsbrev och julhälsning skickas 
ut torsdag 19 dec. 
 
  
4. Dagordningens godkännande. Dagordningen godkändes 
  
5. Val av sekreterare . Gunilla Svensson 
  
6. Val av justerare . Ida Lind 
  
7. Föregående protokoll    
  
8. Återblick Nitusdagarna Karlstad MENTI + Utvärdering  
Punkten skjuts till nästa möte då vi hoppas fler är med. 
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9. Ordval.  
Alt. 1: Lärcentrum som ord både i plural och singular  
Alt 2: Ett lärcentrum flera lärcentra/lärcenter  
Beslut blev att vi går enligt Birgittas förslag och använder ” Ett 
Lärcentrum, Flera Lärcentra”. 

 
  

10. Broschyren (Ylvali föredrar) Ylvali skickar ut broschyren efter korrigering.  
  

11. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK . Instagram kontot / Facebook, vi 
ser över om det går att ändra till rätt ordval i sociala medier. 2025 
kommande actionplan ändrar vi i listan då två personer försvinner från 
styrelsen. Ändrat i Actionplan gjordes under mötet. Karlskrona lades 
också till. 
  

12. Kassören har ordet  
- Give Aways beställt 25 st Lars-Uno LÄNK (129 kr per st exkl. Moms). 

 
Gunilla redogör för det ekonomiska, balans och bokslut ses nu över. 
(Bifogas protokollet.) Mellan kassörernas uppdrag har det varit vissa 
svårigheter med fakturor som hamnat på olika ställen och ett inkassokrav 
blev ställt då faktura i ForKnox systemet inte syntes. Så en avgift för 
försening blev tyvärr orsakad av detta. Fakturan betalades samma dag, 
och insynen i systemet för Fort Knox fungerar nu som det ska. 
Gunilla berättar också att hon behöver avgå bland annat pga. nya 
uppdrag i arbetet och kommer att ha kassörsuppdraget tills att 
föreningen hittar en ny lösning.  
  

13. Kansliet uppsagt till 28 feb 2025. Lösning? Kansliet i Örnsköldsvik kommer 
att släppa uppdraget för Kansliet. Värnamo har resurser för att lösa det 
och erbjuder sig att lösa det. Mötet beslutade att ge Värnamo uppdraget. 
Värnamo tackar för förtroende och börjar förbereda för det. 
  

14. Erfarenhetsseminarium 17 jan Erasmus +. Lars-Uno berättar  om att 
seminariet handlade om olika former för decentraliserad 
sjuksköterskeutbildningar. Slutkonferens i Bergen 2-3 oktober 2025.  
Programmet släpps snart och kommer att vara på engelska. 
 

15. Frukostmöte i riksdagen 13 feb 2025. Snabba beslut, inskickat till 
riksdagsmän som bjuder in till seminariet och olika frågor kring 
tentamensservice och decentraliserade delar bland annat. Blev ett bra 
intresse att delta, ordförande för en systerorganisation, Jerry, KTH, LiUn, 
Akademi Norr, m.fl. Vi blir ca 30–40 personer på plats. Inbjudan ska även 
skickas ut med länkar för att anmäla sig till frukostmötet via länk. Upplägg 
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lika som Almedalen- fast nu i Riksdagen.  
  

16. Skolriksdagen 5-6 maj . Ide Lars-Uno har, och efter en del möten b.la i 
Almedalen och riksdagsmötet i februari en idé om att nu nå ut till 
kommunerna på ett annorlunda sätt. Ett förslag från Lars-Uno är att 
istället för Almedalen under 2025 istället vara med på Skolriksdagen och 
vara med och visa upp Nitus och få möjlighet att vara representerade på 
utställning på skolriksdagen. Mötet tycker att det är ett bra förslag. Mer 
planering för upplägget och inriktning. Lars-Uno kollar upp lite detaljer. Vi 
funderar var och en vidare på vilka som är intresserade av att delta. 
  

17. Nitusdagar 2025.  Ev. Uppsala Universitet. Maria Ahlsted har förslag på 
kontakter vi kan ta inför förslaget och ”lobba” för detta.  Cecilia 
Johansson på Uppsala universitet är vår väg in. 
  

18. Nitus årsstämma 2026 Nitus 30 år. Söderhamn? Söderhamn har hört av 
sig och föreslår att vi förlägger årsstämman 2026 där. Ann-Sofie 
Gustavsson är vår ingång till att påbörja planerna för detta. Kanske med 
”kunglig touch”. Lars-Uno meddelar Söderhamn. 
  

19. Övriga frågor.  Korta klimatkurser tillsammans med Umeå Universitet. 
Kommer finnas möjlighet för kursintyg samt att Kursen ger 3 hp – MOCC 
med 4 sändningar. Kursen är fastställd, men några detaljer ska 
uppdateras. Ligger på hemsidan nu. Maria berättade om goda exempel 
från AI -kursen, och hur det kan ge ringar på vattnet. Mötet är överens 
om att detta är ett bra initiativ med kurserna som vi erbjuder från Nitus. 
Lars-Uno gör ett bra förarbete som uppskattas. 
  
20. Laget runt :  

 
Joakim: Flytt till nya lokaler, samma organisation men mycket 
städning. Ska bli kul, bättre anpassning. Mycket nyheter kring 
dimensionering bla.  
 
Ida : En tuff mediasituation och det är tvära kast med samverkan och 
efterfrågan och kurser, men mycket kring också få till  språket – sfi 
och också jobba fram mer internationella kurser. Stanna eller bredda 
för dem som flyttar hit. Haft några meat&match event och det har 
varit ett stort intresse och över 70% hade högre utbildning. Positivt 
och viktigt kan ha varit att det gjort många insatser kring jämställdhet 
och insatser för kvinnorna. Det kan vara en positiv effekt.  
 
Gunilla: Förhoppningar om renovering av befintliga lokaler. Nya YH 
utbildningar inom industrin till våren. Basår med MiUN. Kommunen 
kommer att bli ny huvudman för Teknikcollege Hälsingland och 
Gunilla går in som processledare.  
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 Ylvali: Får nu en projektanställning för att bygga upp ett 
kompetenscenter, för lokala prognoser och näringsliv, och utreda hur 
och vad som ska göras för utbildningsinsatser och hur jobba smart och 
rätt. Flytta i sommar. Samarbetet med Linköpings Universitet fortgår.  
 
Maria: Blir nu ett Teknikenshus (Hightech) bygga upp ett sådant, där 
kommer även  YH utbildningar att ligga, skapa intresse för teknik. 
Gemensam chef med näringslivet och 2025–2026 ska det vara klart. 
Organisatoriskt har det bildats ett gymnasieförbund där man även ser 
över om Komvux ska ingå,  en utredning pågår. Annars rullar det på 
med LiUN och projekt med Katrineholm och Ronneby. 
 
Agne; Det rullar på som vanligt, utreder en flytt för verksamheten – 
men inget är klart utan utreds. Överlämning nu till de som tar över att 
få ordning på allt innan avslut. Väntar på svar från MYH på 
utbildningar. 
 
Lars-Uno; Visar bilder från avslutningen av hybridprojektet och vi fick 
lyssna till musik från AI som spelades under avslutet om Campus 
Värnamo. Alla är välkomna att komma och se hybridrummet om man 
är intresserade! 
  

21. Mötet avslutades och Lars-Uno tackar för idag och önskar alla en God Jul 
och vi ses nästa År! 
  
  

  
 

Sekreterare 

Gunilla Svensson 

 

Justerare  

Ida Lind   
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Nitus Styrelsemöte 2024-12-17 


Kallade:  
Maria Ahlstedt Dyker upp runt 9.20   
Åsa Direnius Behöver avvika 9.55  


Joachim Kahlert  


Ida Lindh  


Gunilla Svensson  


Ylvali Winkler  
 


Anmält förhinder:   
Anneli Sahlin  


Birgitta Torgrimsson 


Urban Wickman 
  


Dag och datum: Tisdag 17 dec 2024  
  


Tid:09:00-11:00  
  


Plats: Via Zoom  


Via Zoom: Zoomlänk  
  


AGENDA  


1. Välkommen!  
  
2. Urban Wickman och Agne Berg.  Både Urban och Agne slutar sina 
uppdrag/ anställningar och kommer därför att avgå från styrelsen 
innan nästa årsstämma.  
  
3. Årets julhälsning + nyhetsbrev. Nyhetsbrev och julhälsning skickas 
ut torsdag 19 dec. 
 
  
4. Dagordningens godkännande. Dagordningen godkändes 
  
5. Val av sekreterare . Gunilla Svensson 
  
6. Val av justerare . Ida Lind 
  
7. Föregående protokoll    
  
8. Återblick Nitusdagarna Karlstad MENTI + Utvärdering  
Punkten skjuts till nästa möte då vi hoppas fler är med. 
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9. Ordval.  
Alt. 1: Lärcentrum som ord både i plural och singular  
Alt 2: Ett lärcentrum flera lärcentra/lärcenter  
Beslut blev att vi går enligt Birgittas förslag och använder ” Ett 
Lärcentrum, Flera Lärcentra”. 


 
  


10. Broschyren (Ylvali föredrar) Ylvali skickar ut broschyren efter korrigering.  
  


11. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK . Instagram kontot / Facebook, vi 
ser över om det går att ändra till rätt ordval i sociala medier. 2025 
kommande actionplan ändrar vi i listan då två personer försvinner från 
styrelsen. Ändrat i Actionplan gjordes under mötet. Karlskrona lades 
också till. 
  


12. Kassören har ordet  
- Give Aways beställt 25 st Lars-Uno LÄNK (129 kr per st exkl. Moms). 


 
Gunilla redogör för det ekonomiska, balans och bokslut ses nu över. 
(Bifogas protokollet.) Mellan kassörernas uppdrag har det varit vissa 
svårigheter med fakturor som hamnat på olika ställen och ett inkassokrav 
blev ställt då faktura i ForKnox systemet inte syntes. Så en avgift för 
försening blev tyvärr orsakad av detta. Fakturan betalades samma dag, 
och insynen i systemet för Fort Knox fungerar nu som det ska. 
Gunilla berättar också att hon behöver avgå bland annat pga. nya 
uppdrag i arbetet och kommer att ha kassörsuppdraget tills att 
föreningen hittar en ny lösning.  
  


13. Kansliet uppsagt till 28 feb 2025. Lösning? Kansliet i Örnsköldsvik kommer 
att släppa uppdraget för Kansliet. Värnamo har resurser för att lösa det 
och erbjuder sig att lösa det. Mötet beslutade att ge Värnamo uppdraget. 
Värnamo tackar för förtroende och börjar förbereda för det. 
  


14. Erfarenhetsseminarium 17 jan Erasmus +. Lars-Uno berättar  om att 
seminariet handlade om olika former för decentraliserad 
sjuksköterskeutbildningar. Slutkonferens i Bergen 2-3 oktober 2025.  
Programmet släpps snart och kommer att vara på engelska. 
 


15. Frukostmöte i riksdagen 13 feb 2025. Snabba beslut, inskickat till 
riksdagsmän som bjuder in till seminariet och olika frågor kring 
tentamensservice och decentraliserade delar bland annat. Blev ett bra 
intresse att delta, ordförande för en systerorganisation, Jerry, KTH, LiUn, 
Akademi Norr, m.fl. Vi blir ca 30–40 personer på plats. Inbjudan ska även 
skickas ut med länkar för att anmäla sig till frukostmötet via länk. Upplägg 
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lika som Almedalen- fast nu i Riksdagen.  
  


16. Skolriksdagen 5-6 maj . Ide Lars-Uno har, och efter en del möten b.la i 
Almedalen och riksdagsmötet i februari en idé om att nu nå ut till 
kommunerna på ett annorlunda sätt. Ett förslag från Lars-Uno är att 
istället för Almedalen under 2025 istället vara med på Skolriksdagen och 
vara med och visa upp Nitus och få möjlighet att vara representerade på 
utställning på skolriksdagen. Mötet tycker att det är ett bra förslag. Mer 
planering för upplägget och inriktning. Lars-Uno kollar upp lite detaljer. Vi 
funderar var och en vidare på vilka som är intresserade av att delta. 
  


17. Nitusdagar 2025.  Ev. Uppsala Universitet. Maria Ahlsted har förslag på 
kontakter vi kan ta inför förslaget och ”lobba” för detta.  Cecilia 
Johansson på Uppsala universitet är vår väg in. 
  


18. Nitus årsstämma 2026 Nitus 30 år. Söderhamn? Söderhamn har hört av 
sig och föreslår att vi förlägger årsstämman 2026 där. Ann-Sofie 
Gustavsson är vår ingång till att påbörja planerna för detta. Kanske med 
”kunglig touch”. Lars-Uno meddelar Söderhamn. 
  


19. Övriga frågor.  Korta klimatkurser tillsammans med Umeå Universitet. 
Kommer finnas möjlighet för kursintyg samt att Kursen ger 3 hp – MOCC 
med 4 sändningar. Kursen är fastställd, men några detaljer ska 
uppdateras. Ligger på hemsidan nu. Maria berättade om goda exempel 
från AI -kursen, och hur det kan ge ringar på vattnet. Mötet är överens 
om att detta är ett bra initiativ med kurserna som vi erbjuder från Nitus. 
Lars-Uno gör ett bra förarbete som uppskattas. 
  
20. Laget runt :  


 
Joakim: Flytt till nya lokaler, samma organisation men mycket 
städning. Ska bli kul, bättre anpassning. Mycket nyheter kring 
dimensionering bla.  
 
Ida : En tuff mediasituation och det är tvära kast med samverkan och 
efterfrågan och kurser, men mycket kring också få till  språket – sfi 
och också jobba fram mer internationella kurser. Stanna eller bredda 
för dem som flyttar hit. Haft några meat&match event och det har 
varit ett stort intresse och över 70% hade högre utbildning. Positivt 
och viktigt kan ha varit att det gjort många insatser kring jämställdhet 
och insatser för kvinnorna. Det kan vara en positiv effekt.  
 
Gunilla: Förhoppningar om renovering av befintliga lokaler. Nya YH 
utbildningar inom industrin till våren. Basår med MiUN. Kommunen 
kommer att bli ny huvudman för Teknikcollege Hälsingland och 
Gunilla går in som processledare.  
 



https://skr.se/skr/tjanster/evenemang/hittaevenemang/skolriksdag2025.85312.html





 


 


 Ylvali: Får nu en projektanställning för att bygga upp ett 
kompetenscenter, för lokala prognoser och näringsliv, och utreda hur 
och vad som ska göras för utbildningsinsatser och hur jobba smart och 
rätt. Flytta i sommar. Samarbetet med Linköpings Universitet fortgår.  
 
Maria: Blir nu ett Teknikenshus (Hightech) bygga upp ett sådant, där 
kommer även  YH utbildningar att ligga, skapa intresse för teknik. 
Gemensam chef med näringslivet och 2025–2026 ska det vara klart. 
Organisatoriskt har det bildats ett gymnasieförbund där man även ser 
över om Komvux ska ingå,  en utredning pågår. Annars rullar det på 
med LiUN och projekt med Katrineholm och Ronneby. 
 
Agne; Det rullar på som vanligt, utreder en flytt för verksamheten – 
men inget är klart utan utreds. Överlämning nu till de som tar över att 
få ordning på allt innan avslut. Väntar på svar från MYH på 
utbildningar. 
 
Lars-Uno; Visar bilder från avslutningen av hybridprojektet och vi fick 
lyssna till musik från AI som spelades under avslutet om Campus 
Värnamo. Alla är välkomna att komma och se hybridrummet om man 
är intresserade! 
  


21. Mötet avslutades och Lars-Uno tackar för idag och önskar alla en God Jul 
och vi ses nästa År! 
  
  


  
 


Sekreterare 


Gunilla Svensson 


 


Justerare  


Ida Lind   
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        "size": 205270,
        "sha256": "53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320"
      }
    ],
    "given_names": "Ida Maria",
    "family_name": "Lindh",
    "sign_text": "Jag undertecknar och accepterar härmed innehållet i PDF-filen (1) och alla avtal däri:\n\nFil (1)\nNamn: Protokoll Nitus Styrelsemöte 20241217.pdf\nStorlek: 205270 bytes\nHashvärde SHA256:\n53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320\n",
    "sign_time": "2024-12-18T19:33:52.581Z",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "c47897e954f9539d0b48702bd267ab1bbfdb71c9e180021926c9640d4d0e73c7",
    "member_id": "pY7Jr",
    "sign_ip": "213.64.26.78",
    "full_name": "Gunilla Margareta Svensson",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "213.64.26.78",
      "orderRef": "0193dd1c-b9fe-7f61-b91e-7abf8bb840dc",
      "status": "complete"
    },
    "file_ids": [
      "i3QPYCa0P"
    ],
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll Nitus Styrelsemöte 20241217.pdf",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 205270,
        "sha256": "53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320"
      }
    ],
    "given_names": "Gunilla Margareta",
    "family_name": "Svensson",
    "sign_text": "Jag undertecknar och accepterar härmed innehållet i PDF-filen (1) och alla avtal däri:\n\nFil (1)\nNamn: Protokoll Nitus Styrelsemöte 20241217.pdf\nStorlek: 205270 bytes\nHashvärde SHA256:\n53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320\n",
    "sign_time": "2024-12-19T04:11:25.126Z",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "6c93aa66eda821ea4498a914aef649c9a9f5efc60d67aff87ec98f5f84f39b63",
    "member_id": "HCW81",
    "sign_ip": "83.191.119.152",
    "full_name": "LARS-UNO ÅKESSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.191.119.152",
      "orderRef": "0193de97-6f38-732c-ac2c-b248554280a3",
      "status": "complete"
    },
    "file_ids": [
      "i3QPYCa0P"
    ],
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll Nitus Styrelsemöte 20241217.pdf",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 205270,
        "sha256": "53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320"
      }
    ],
    "given_names": "LARS-UNO",
    "family_name": "ÅKESSON",
    "sign_text": "Jag undertecknar och accepterar härmed innehållet i PDF-filen (1) och alla avtal däri:\n\nFil (1)\nNamn: Protokoll Nitus Styrelsemöte 20241217.pdf\nStorlek: 205270 bytes\nHashvärde SHA256:\n53c2a335780e75d5e2e20797d313f439edcdec0bc7f65fd07ce4bf100df56320\n",
    "sign_time": "2024-12-19T11:05:03.737Z",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]
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